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z obrad XXIII Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 29.01.2021 r. o godz.

10-tej w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy itl.

Piaseezyńskiej 77 . obrady sesji miały charakter mieszany, tj. zarówno stacjonarny w

siedzibie Ratusza, jak również poprzez możliwość uczestniczenia w obradach sesji

zdalnie, poprzez platformę internetową

Ad. I - Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady

XXIII Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad. 2 - Stwierdzenie kworum

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła kworum na podstawie listy obecności (lista

stanowi załącznik). Radni obradujący w sposób zdalny swoją obecność potwierdzili słowem

jestem”.

Ad. 3 - Przyjęcie porządku obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła, że porządek obrad radni otrzymali wraz z

materiałami na sesję.

Proponowany porządek obrad:

t. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie kworum.

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Projekt uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej.

5. Projekt uchwaly w sprawie Statutu Gminy Konstancin-feziorna.

6. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

W n niku glosowania: za- 16 jednogłośnie Rada Miejska podjęła powyższy porządek obrad.

Ad. 4 - Projekt uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej.

Przewodnicząca Rady Miej skicj Agata Wilczek dokonała wprowadzenia do tematu.

W art. 4ła ustawy z dnia 8 marca ł990r. o samorządzie gminnym ustawodawca wprowadził

instytucję obywatelskiej inicatywy uchwalodawezcj. W Gminie Konstancin.-Jeziorna może



być ona wykonywana przy poparciu co najmniej 300 mieszkańców. Jednocześnie ustawa

upoważnia Radę Miejską do określenia szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw

obywatelskich, zasad tworzenia komketów obywatelskich oraz zasad promocji obywatelskich

inicjatyw uchwałodawczych, co stanowi przedmiot niniejszego projektu. Wyjaśnila. że zgodnie

z ideą obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej jako jednej z form rozwoju aktywności

obywatelskiej i partycypacji społecznej projekt zakłada uproszczone procedury wnoszenia

projektów w ramach obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, a formalności i zakres działań

podejmowanych w ccłu jej wniesienia ograniczono do niezbędnego minimum. Wszelkie

działania związane z obywatelską inicjatywą uchwałodawczą będzie podejmował Komitet

Obywatelskiej Inicjatywy Uchwałodawczej, tworzony przez co nąjmniej S mieszkańców

spełniających warunki do poparcia projektu. Przyjęto, że Komitet będzie reprezentowany przez

Pelnomocnika Komitetu powoływanego fakultatywnie i jeśli Komitet tak zadecyduje. także

przez Zastępcę Pełnomocnika. W zakresie określenia wymogów formalnych projekt

przewiduje podobne jak w przypadku innych wnioskodawców wymogi dla projektów uchwal

składanych w ramach obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. Zasady zbierania podpisów

ukształtowano w sposób podobny do zbierania poparcia pod obywatelskimi inicjatywami

ustawodawczymi

W nyniku glosowania: za- 17 -jednogłośnie Rada Miejska podjęła ww. uch walę.

Nadano jej numer 315/yH1123/2021.

Ad. S - Projekt uchwały iy sprawie Statutu Gminy Konstancin-Jeziorna.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek dokonała wprowadzenia do tematu.

Zgodnie z art. 169 ust. 4 Konstytucji Rzcczypospolitej Polskiej „ustrój wewnętrzny jednostek

samorządu terytorialnego określają. w granicach ustaw, ich organy stanowiące”. Podstawowym

aktem normatywnym. w którym realizuje się ta konstytucyjna zasada, jest statut gminy. To w

nim są określone podstawowe mechanizmy funkcjonowania organów gminy, dostosowane w

ramach obowiązującego ustawodawstwa, do potrzeb lokalnej wspólnoty samorządowej.

Bezpośrednią podstawę prawną uchwały w sprawie statutu stanowi art. 18 ust. 2 pkt I ustawy

z dnia 18 marca 1990 r. o samorządzie gminnym.

Obecnie w Gminie Konstancin-Jeziorna obowiązuje statut przyjęty uchwałą

nr 14ł/VJ/14/201 I Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 13 września 2011 r. w sprawie

uchwaknia Statutu Gminy Konstancin-Jeziorna (Dz. IJrz. Woj. Maz. poz. 6258). W związku

ze zmianami wprowadzonymi do ustroju samorządu terytorialnego od kadencji 20 18-23 oraz
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nowymi rozwiązaniami dotyczącymi organizacji wewnętrznej pracy organów zachodzi

pouzeba modyfikacji i ualaualnienia doychczaso\ych regulacji statutowych. Ze względu na

charakter zmian i ich zakres proponuje się przyjąć nowy statut. Przypomniała, że Mecenas

Iwona Czohara parafując projekt powyższej uchwały zastrzegła legalność i skuteczność 67.

ust 5. który brzmi: .„Rada dostosuje liczbę Wiceprzewodniczących Rady do brzmienia

niniejszej uchwały na najbliższej sesji po dniu wejścia w życie niniejszej uchwały, która nie

odbędzie się w zdalnym trybie obradowania, o którym mowa w art. I 5zzx ustawy z dnia 2

marea 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem

i zwalczaniem COyID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji

kryzysowych Mecenas Iwona Czohara odczytała opinię prawną w kwestii zmiany Statutu

Gminy Konstancin-Jeziorna w zakresie ograniczenia ilości Wiceprzewodniczących Rady na

podstawie przepisów przejściowych i zobowiązania Rady Miejskiej do dostosowania do nowej.

zmienionej ilości Wiceprzewodniczących z 2 do I w trakcie trwania kadencji Rady Gminy

(Załącznik 1). Przypomniała, że instytucja Wiceprzewodniczących Rady Gminy jest instytucją

uregulowaną w przepisach rangi ustawowej tzn w przepisach ustawy z dnia 8 marca 1990 r.

o samorządzie gminnym. Przepis art. 19 ustawy reguluje tryb powołania i odwołania

Przewodniczącego Rady oraz Wiceprzewodniczących. Ponieważ jest to przepis rangi

ustawowej to przepisy niższej rangi. w tym przepis prawa miejscowego a także Statut, muszą

być z nimi zgodne. Dlatego przepis ten musi być dostosowany do przepisów rangi ustawowej.

Narażamy się na uchylenie powyższego zapisu lub całej uchwały przez nadzór Wojewody

Mazowieckiego lub WSA.

Następnie głos zabrała legisłator — pan Włodzimierz Zając. który poparł słowa Pani Mecenas

łwony Czohary.

Rozpoczęta się dyskusja. Radny Bogusław Komosa podziękował członkom doraźnej Komisji

Statutowo — Regulaminowej za pracę nad Statutem i łnicjatywą Obywatelską. Stwierdził, że po

wysłuchaniu opinii ekspertów należy usunąć zapis 67 ust 5 w projekcie Statutu Gminy

Konswncin-Jeziorna. Radny Grzegorz Szewczyk również uznał, że * 67 ust. 5 powinien zostać

usunięty. Przewodniczący Doraźnej Komisji Statutowo — Regulaminowej również

zaproponował wycofanie omawianego przepisu przejściowego. Podobne opinie wyrazili radni

łgnacy Golębiowski .Adani Grzegorzewski. Anna Borowska. Radny Arkadiusz Głowacki

przypomniał, że odbyło się posiedzenie połączonych Komisji Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna, na którym przegłosowano wniosek o zmianę liczby

Wiceprzewodniczących z dwóch do jednego.
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Burmistrz Kazimierz Jańczuk wyraził opinie, że liczba dwóch Wiceprzewodniczących Rady

jest optymalnym rozwiązaniem, które sprawadza się od wielu kadencji.

Radny Włodzimierz Wojdak zaproponował, aby w nowym Statucie nie wprowadzać zmian i

aby liczba Wiceprzewodniczących zostaław liczbie dwóch.

Radny Grzegorz Szewczyk zgłosił wniosek o zamkniecie dyskusji i przegłosowanie propozycji

Włodzimierza Woj daka.

W wyniku glosowania: za- 14, przeciw-2 „ wstrzymało się -2 Rada Miejska przyjęta powyższy

wniosek formalny.

Przewodnicząca Agata Wilczek ogłosila 10 min przerwy w obradach.

Po przerwie wznowiono obrady.

W wyniku glosowania: za- 14, przeciw-S, Rada Miejska zawnioskowala o dokonanie

poprawki polegającej na tym, żeby w paragra,jie 7 ustępowi 2 nadać brzmienie: wybór

Przewodniczącego Rady i dwóch Wiceprzewodniczących Rady następuje na pierwszej sesji

nowej kadencji. Wparagrajie 67 skreślić ustęp 5. Konsekwencją przyjęcia powyższych zmian

jest wykreślenie w uzasadnieniu uch wały na stronie 2 zdania „istotną zmianą w zakresie

objętym przepisami rozdzialu jest ograniczenie liczby powoływanych Wiceprzewodniczących

Rad z dwóch do jednego „r oraz na stronie 4 zdania: „r w związku z tym, że nowy statut

wprowadza zmniejszenie liczb;” Wiceprzewodniczących Rady z dwóch do jednego,

wprowadzono także przepis określający termin w jakim nastąpi dostosowanie do treści

nowych przepisów”.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk rozpoczął dyskusje na temat zapisu * 67 ust. 4 —„.. Z dniem

wejścia w życie niniejszej uchwały dotychczasowy Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej

przestaje pelnić tę funkcję.” Radny Ignacy Gołębiowski poinformował, że prosi

o „. skasowanie” przywileju, który posiada tzn. pełnienie funkcji Wiceprzewodniczącego

Komisji Rewizyjnej.

W wyniku glosowania: za- 16, przeciw-O.wstrzymala się - 2 Rada Miejska zawnioskowała o

wykreślenie wpar. 61 ust.] pkt] nazw osiedli: Nowe Wierzbno i Stare Wierzbno

W wyniku glosowania: za- 19 (jednogłośnie,) Rada Miejska zawnioskowala o dokonanie

zmiany wparagrajie 8 ustęp 3 polegającej na: zamianie wyrazów trUrzędu Gminy” na wyrazy

„Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna zwanego dalej Urzędem „ w par. 12 ustęp 6
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oraz par. 13 ust 6 wyrażenie „Urzędu Gminy” zastąpić uyrazetn „Urzędu”, w par 58 ust I

skreślić wyrazy Miasta i Gminy Konstancji, -Jeziorna zwanego dalej Urzędem”. Par 66 ust.

2 wyrazy „w godzin ach pracy Urzędu zastąpić wyrazami: „w godzinach jego pracy”.

Po prz\jęciu po ższych wniosków — poprawek do projektu uchwały w sprawie Statutu Gminy

Koristancin-Jeziorna - Rada Miejska przystąpiła do głosowania nad całym projektem uchwały.

W wyniku glosowania: za- 19 - jednogłośnie Rada Miejska podjęła ww. uchwalę wraz z

przyjętymi wnioskami..

Nadano jej numer 316/VIII/23/2021.

Ad. 29 - Zaniknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek stwierdziła, że porządek obrad został

wyczerpany. Podziękowala członkom Komisji Statutowo — Regulaminowej za pracę włożoną

w tworzenie projektu Statutu i projektu uchwały w sprawie Obywatelskiej łnicjatywy

uchwałodawczej. złożyła podziękowania również Panu \Vłodzimierzowi Zającowi oraz

Mecenas Iwonie Chohara.

Poinformowała, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 24 lutego 2021 r.

Następnie zamknęla obrady XXII1 sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.

(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD. która stanowi integralną część protokołu).

Protokół sporządziła:

Joanna Bednarczyk
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad.

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: S

Wyniki imienne:
ZA (15)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska,

Grzegorz Szewczyk Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Renata Wieczorek, Agata Anna

Wilczek Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Bożena Wierzbicka

NIEOBECNi (5)
Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Hubert Meronk, zabella

Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2021, o godz. 10:04
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie

obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Bogusław Komosa, Aleksandra Kostrzewska,

Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Renata

Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz

Zewar

NIEOBECNI (4)
Adam Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Hubert Meronk, Izabella Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2021, o godz. 10:08
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie

Statutu Gminy Konstancin-Jeziorna wraz z przyjetymi

wnioskami

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa,

Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk,

Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna

Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (2)
Hubert Meronk, Izabella Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2021, o godz. 11:41
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: wniosek formalny o

zakończenie dyskusji i przejście do głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (14)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Ignacy Gołębiowski, Adam

Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Grzegorz

Szewczyk, Piotr Wasilewski, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz

Wojdak, Arkadiusz lewar

PRZECIW (3)
Arkadiusz Głowacki, Bogusław Komosa, Irena Śliwka

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Krzysztof Bajkowski, Renata Wieczorek

NIEOBECNI (2)
Hubert Meronk, Izabella Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2021, o godz. 10:48
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Wniosek o dokonanie
poprawki polegającej na tym, żeby w paragrafie 7
ustępowi 2 nadać brzmienie: wybór
Przewodniczącego Rady i dwóch
Wiceprzewodniczących Rady następuje na pierwszej
sesji nowej kadencji. W paragrafie 67 skreślić ustęp 5.
Konsekwencją przyjęcia powyższych zmian jest
wykreślenie w uzasadnieniu uchwały na stronie 2
zdania „istotną zmianą w zakresie objętym
przepisami rozdziału jest ograniczenie liczby
powoływanych Wiceprzewodniczących Radyz dwóch
do jednego oraz na stronie 4 zdania: w związku z
tym, że nowy statut wprowadza zmniejszenie liczby
Wiceprzewodniczacych Rady z dwóch do jednego,
wprowadzono także przepis określajacy termin w
jakim nastąpi dostosowanie do treści nowych
przepisów”.

ZA: 14, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (14)
Anna Borowska, Andrzej Cieśiawski, Renata Dąbrowska, Ignacy Gołębiowski, Adam
Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Grzegorz
Szewczyk, Piotr Wasilewski, Renata Wieczorek, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz
Wojdak, Arkadiusz Zewar

PRZECIW (5)
Krzysztof Bajkowski, Arkadiusz Głowacki, Bogusław Komosa, Irena Śliwka, Bożena
Wierzbicka

NIEOBECNI (2)



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Wniosek o wykreślenie w par.

61 ust.1 pkt 1 nazw osiedli: Nowe Wierzbno i Stare

Wierzbno

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (16)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Arkadiusz Głowacki, Ignacy

Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Aleksandra

Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,

Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Krzysztof Bajkowski, Renata Wieczorek

BRAK GŁOSU (1)

Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (2)

Hubert Meronk, Izabella Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2021, o godz. 11:21
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Wniosek o dokonanie zmiany

w paragrafie 8 ustęp 3 polegajacej na: zamianie

wyrazow Urzędu Gminy na wyrazy Urzędu Miasta

i Gminy Konstancin-Jeziorna zwanego dalej

Urzędem”, w par. 12 ustep 6 oraz par. 13 ust 6

wyrażenie „Urzedu Gminy” zastąpić wyrazem

„Urzedu”, w par 58 ust 1 skreślić wyrazy „Miasta i

Gminy Konstancin-Jeziorna zwanego dalej Urzędem”.

Par 66 ust. 2 wyrazy „w godzinach pracy Urzędu

zastąpić wyrazami: „w godzinach jego pracy”.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa,

Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk,

Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna

Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (2)
Hubert Meronk, Izabella Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2021, o godz. 11:40
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